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Kulturudvalget

Til:

Dato:

Kulturministeren

17. marts 2009

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KUU alm. del

Spørgsmål 127

Med henvisning til artikel i Børsen den 13. marts 2009: "Kunstfradrag uden 

effekt" og ministerens tidligere svar, jf. folketingsåret 2007-08, 2. samling, 

KUU alm. del - svar på spørgsmål 173 og 189, bedes ministeren redegøre for, 

hvor langt Skatteministeriet og Kulturministeriet er kommet med at sikre, at 

Folketinget kan få indsigt i, hvor stort et beløb afskrivning af kunstkøb, jf. 

afskrivningslovens § 44 A og § 44 B, har udgjort siden ordningens indførelse, 

herunder om der gennemføres stikprøveundersøgelse.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mogens Jensen (S).

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Mogens.Jensen@ft.dk og til 

udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karin Nødgaard

formand
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